
  

STAM-vergadering 23 april 2024 

VERSLAG 

 

Aanwezigen: Christophe, Stéphanie, Niki, Inne, Evi, Anneleen, 

Pieter, Nathan, Dennis, Ines, Natascha, Mariam, Katleen DP, Veerle, Annelore, Dante, Kaya 

 

Mooie opkomst weeral, plezant!  

Gezellige en efficiënte vergadering, dank voor al het enthousiasme en goeie input. 

 

Hamburger op stokjes: lekker! Dank u Christophe! Burger A komt er als de beste uit. 

 

 
1. Goedkeuring verslag vergadering 28 februari 2024 

OK. 

 

2. Evaluatie activiteiten 

 

○ 23/03/2024: Fuif 

 

Lies (financiën): 

“De fuif bracht dit jaar opnieuw winst op, vergelijkbaar met vorige jaren! 

 

Volgend jaar geen polsbandjes aankopen, want er zijn er nog genoeg en mss nadien 

een ander systeem, want toch wel duur voor wat het is 

 

Kan er overwogen worden om voor de Schoolfuif enkel met cash en bankkaart te 

werken? Dat telt toch echt wel een pak makkelijker dan payconiq. OK! Cash + Sumup 

bakjes (met kaart) zal inderdaad voldoende zijn en gaat allebei heel snel. 

 

Ik zou overwegen van op alle events payconiq weg te laten. Zie de meerwaarde niet. 

Iedereen heeft bankkaart of cash OK 

 

 

Zo’n betaalbakje van Sumup kan je zelf gemakkelijk aankopen (niet zo duur), en dan linken via 

een vereniging (account via vereniging, hebben we).  

 



We overwegen om er nog 2 extra aan te kopen in functie van het schoolfeest => zo heeft elke 

kassa 2 bakjes en kan het snel gaan. Op schoolfuif ging dat heel vlot met die bakjes. 

 

Groot extra voordeel van betaling met kaart via Sumup bakjes: Sumup betaalt dan per dag 1 

groot bedrag uit. Niet allemaal aparte betalingen zoals via Payconiq (daarbij moet je dan alle 

kleine bedragen stuk voor stuk gaan optellen om de totale ontvangsten te berekenen, dat 

extra werk is te vermijden als we in het vervolg alleen sumup + cash gebruiken). 

 

 

Andere bedenkingen (schoolfuif): 

 

Shiftenlijsten: vooral late blokken moeilijk te vullen, waardoor the usual suspects die 

shiften op zich hebben genomen. Uiteindelijk wel heel veel volk om mee op te ruimen 

tussen 3 en 4 ’s nachts. Heel veel werk verzet daar zodat de zondag-opruim heel goed 

meeviel. Fijn! 

Shiften draaiden algemeen zeer vlot. Was heel gezellig ook. 

 

Qua opbouw en organisatie: dit jaar STAM-bestuur ervoor gekozen om dit vooral zelf 

te doen => viel goed mee, dankzij o.a. veel hulp van Evi en Annemarie, dikke merci! 

 

Heel veel enthousiasme over de shotjes, merci Dante! 

Cocktail ‘’Sex on the beach”: amper gedronken. 

 

Inkomprijs te hoog? Vorig jaar was het 10 euro VVK en 12 euro kassa. Dit jaar was dat 

12 en 15 euro. Ga met z’n tweeën weg en betaal babysit => wel dure avond, mogelijks 

sommige mensen wel ontmoedigd hierdoor (?) 

Volgend jaar: inkom wat lager => drank wat duurder? Je kiest zelf hoeveel je drinkt. 

 

Over aanwezigheden: 

Indruk: veel meer mensen van de kleuters waren er, wat minder van lager. 

Hoeveel mensen juist gekomen op de fuif? (eens nakijken) 

 

Algemeen: fuif was heeeeel tof! Mooie opkomst, mooie inkleding van de zaal (merci allemaal), 

veel gedanst geweest tot na 3u inlcusief de limbo! 

 

 

 

 

 

 

 



○ 21/04/2024: Klusdag 

 

Heel gezellig, veel ouders, veel kinderen erbij. Bergen werk verzet (letterlijk!), dankzij de vele 

handen. 

Goed idee: volgende keer naast de lijst met klusjes => misschien daarbij ook een groot deel 

van het materiaal al klaarleggen zodat mensen niet zelf moeten gaan zoeken in het kot? 

 

 

 

3. Activiteiten op de planning  

 

○ 21/06/2024: Diplomafeest Kleuter 

 

Ines: met ouders van de tweede kleuterklas. 

Oproep kan nog gedaan worden aan STAM-groep voor ondersteunig: zal tijdens de 

periode 16u00-18u30 zijn max. Maar normaal lukt met ouders van K2. 

 

 

○ 27/06/2024: Diplomafeest Lager 
 

Maya en Jesse: doen lager. 

 

 

○ 01/06/2024: Schoolfeest 

 

Werkgroep: al twee vergaderingen gehad, binnenkort nog eentje (ma 29/4). 

Taken zijn al verdeeld. Plan is gemaakt. 

Indeling van kramen: anders, om vlottere doorstroom te garanderen en bottlenecks 

wat te vermijden. Veel van de eet-kramen komen rond de sporthal/park. 

Team om schoolfeest te organiseren is dit jaar heel groot, fijn zo! 

Veel goede notities van vorig jaar om van te vertrekken. 

 

School zit nu donderdag samen over schoolfeest, dus we kunnen afstemmen 

werkgroep – school. 

 

Op schoolfeest: optreden van kindjes: wanneer? Voorstel: 

Starten om 13u met lied van alle kindjes als startschot => nadien optreden van externe. 

Dan vanaf 13u30 eet-kraampjes open.  

Zien dus dat eetkramen echt klaarstaan voor ontvangst mensen tegen 13u30, met 

bemanning en goed voorbereid. 

 

 Idee: bordjes plaatsen bij elke kraam: wanneer kraam open (van-tot). 



Toog + kassa wel al vroeger dan 13u30 opendoen. Enkel eetkramen pas vanaf 13u30.  

 

Bovenstaande: shiftenlijsten hieraan aanpassen => Niki gaat dat doen. Hier afstemmen 

met school dan. 

 

Kraampjes zouden om 16u15 toe gaan (misschien dit ook uithangen op de kramen?). 

Daarna slotact.  

 

 
 

STAM-BBQ:  

afgeklopt VRIJDAGAVOND 14/06 (dus niet 23/6 zoals eerst gecommuniceerd). 

 Bepaald op basis van poll in de STAM-groep.  

Laat zeker weten als je wil mee eten (ook bv. als je later nog zou aansluiten, dan 

houden we eten opzij). 

 Eters wel bijdrage voor BBQ. Drank is van STAM. Deel van BBQ ook. 

 

 Nog aankondigen: dat het met partners mag. 

 

 

4. Kiezen nieuwe voorzitter STAM  

 

Zoals jullie weten, komt de vacature van voorzitter oudercomité (STAM) volgend jaar vrij: 
 

• Deze STAM-vergadering = de officiële uitnodiging aan STAM-leden om zich kandidaat te stellen 

voor het voorzitterschap. 

• Voorwaarde is dat je minstens 1 jaar STAM-ervaring hebt. 

• Ook zorgen dat het kernteam voldoende vertegenwoordiging heeft van kleuter + lager. 

• Kandidaten geven hun kandidatuur door rechtstreeks aan Veerle, ten laatste 17 mei. 

• De nieuwe voorzitter wordt op de STAM-vergadering van 23 mei verkozen. 

• Bij vragen over het voorzitterschap: 1 adres: Veerle! 

 

Veerle: als je jezelf geroepen zou voelen, heel graag, zeker eens bellen naar Veerle, ze gaat 

heel graag eens iets drinken en uitleg doen. 

 

Als je jezelf kandidaat wilt stellen => laat het weten aan Veerle. 

 

Voorzitterschap: niet omdat je hieraan zou beginnen, dat je heel de loopbaan van je kinderen 

moet voorzitter blijven. Als je dit voor enkele jaren wil doen, ook prima. 

 

 

 

 



5. Financiën 

 

Dennis: Projectoren in klassen zijn al heel oud. 

Optie om schermen te plaatsen met liften. Eerste leerjaar. Vraag of STAM deel kan sponsoren? 

OK! 

 

Uitstap Efteling: vraag van school om kleine kost die nog openstaat ook vanuit STAM te 

sponsoren. OK! 

 

 

6. Nieuws uit de school 

 

Natascha: 

Bodymap wat in negatief daglicht gekomen. 

Bijscholing gehad in Handige Handjes: ook voor fijne motoriek, schrijfmotoriek, … 

Deel van ‘bodymap’ blijft uiteraard bestaan voor bv. lateralisatie. 

 

Mensen van Godsdiensten en Zedenleer komen op STAM-vergadering 23 mei uitleg doen. 

 

Dennis:  

Op dit moment: thema = afval.  

Proefproject lager: vanaf nu koeken in koekendoos in de klas laten opeten. Zodat er 

‘controle’ is op wie wat meebrengt qua overbodige papiertjes. Want ondanks dat het 

allemaal in doosjes moet, toch nog veel afval weten we. Grote vuilbakken nu weg op 

de speelplaats. Testproject. Als het goed loopt => definitief. 

 

Op zoek naar leerkachten in lager: blijft. 

 

Over mengen klassen in de lagere school: 

 

Vanaf nu: nieuwe regeling daarrond: 

Tussen L2 en L3, en L4 en L5 zal er vanaf nu vast gemengd worden. 

 

Ter info: kleuterschool: enkel na instapklas wordt er gemixt, nadien niet meer. 

Enkel als er een onevenwicht is, wordt er toch gemixt. Vaak wordt er heel 

weinig gemixt, door de nuances (veel pro’s, veel con’s inzake mixen). Wat nu 

vaak was: kinderen zitten samen al heel lang tot en met L4 als sinds K1. En dan 

mix en dus nieuwe klas in 5 en 6. 

 

Vanaf nu dus op vaste momenten mixen 1x tussen L2 en L3, en nog eens 1x 

tussen L4 en L5. Dan is het duidelijk voor iedereen wanneer.  



Kinderen weten sowieso al in juni/juli al met wie ze gaan samen zitten. 

 

Kinderen hebben ook inspraak: mogen telkens 3 kindjes aanduiden uit eigen 

klas en 3 kinderen uit andere klas. Hier wordt dan zo veel mogelijk rekening 

mee gehouden, ook in het achterhoofd houden bij mixen: bv. evenwicht 

Godsdiensten, geslacht, …. 

 

Communicatie naar ouders i.v.m. de kinderen die voorkeuren mogen geven: is 

pas iets later. Wordt bewust zo gedaan om ervoor te zorgen dat de ouders de 

kinderen niet te veel beinvloeden in hun keuze van vriendjes. 

 

 

Natascha: 

Grote parasols gaan komen binnenkort op kleuterspeelplaats om de zon wat tegen te 

houden voor onze kleutertjes. We duimen vooral allemaal mee voor veel zon! 

 

 

Ouderbevraging:  

De deadline inderdaad eind deze maand.  

Al +- 135 mensen vulden de vragenlijst in. Invullen ging vlot. 

Relevante resultaten zullen worden besproken tijdens de STAM-vergadering van mei. 

 

 

 

 

7. Praktische zaken 

 

/ 

 

8. Varia 

 

/  

 

 

9. Volgende vergadering 
 

○ 23/05/2024 

 

En noteer zeker ook de nieuwe datum voor de STAM-BBQ: vrijdagavond 14/6! 


